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БЕОГРАД - Изненадио ме Јоцић!

  

То у разговору за Курир тврди лидер НС и бивши министар за капиталне инвестиције
Велимир Илић. Он, како каже, нема разлога да не верује истражним органима, уколико
имају спорне папире.

  

Према неким информацијама, саслушани сте јер сте у време мандата ви потписали
уговор између „Путева Србије“ и приватне фирме „Ротијер“, вредан 43,5 милиона
динара.

  

- Ми смо као министарство потпуно испоштовали закон. Био сам гарант, а „Путеви“
надзорни орган, они су били задужени за праћење ситуације на терену, за уговарање
посла, цене... Ја сам с „Путевима“ потписао уговор, за то ме је овластила Влада, јер је то
био услов банке. Нисам ставио потпис на уговор с том фирмом „Ротијер“. Ми смо били
неки проточни бојлер.

  

Јесу ли вас о томе испитивали у полицији?

  

- Не могу да износим податке због истраге. Могу само да кажем да су ме позвали као
грађанина и да сам дао изјаву о својој визији целе те приче.

  

Страхујете ли да бисте и ви могли да одговарате?
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- Не, немам разлога да се плашим, јер сам радио све у складу са законом. Наравно, увек
ћу се одазвати позиву истражних органа да дам изјаву. На располагању сам да положим
рачуне и за свој рад и за људе у Министарству.

  

А за Бранка Јоцића?

  

- Па, јавна предузећа су нешто друго, она су независна, имају своје управне одборе.

  

Јесте ли знали да има неправилности у пословању „Путева“?

  

- Искрено ме је изненадило хапшење Јоцића. Нисам очекивао да такве неке приче могу
да постоје. Али, постоје неправилности у „Путевима“ за које ми у Министарству нисмо
знали и за које нисмо били надлежни да бисмо могли да их контролишемо. Не могу ја да
контролишем ко коме продаје стан, ко с ким тргује, ко прима мито. То је лична ствар.

  

Никад нисте посумњали у свог сарадника?

  

- Разговарали смо више пута, али ми никада није изнео да постоји неки проблем у
предузећу. Додуше, у један уговор смо посумњали и он је спречен.

  

Који је то уговор?

  

- Ма, није сад то важно. Кажем да смо на време спречили, и он није потписан.

  

И поред тога можете да кажете да верујете Јоцићу?
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- Кад се истрага заврши, видећу каква је ситуација. Нема разлога да не верујем
истражним органима, ако имају све папире. Ко је радио противзаконито, мора да
одговара.

  

(Курир)
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